
TANJA SOKOLIĆ: 

 - Poštovane kolegice i kolege, evo sve vas lijepo pozdravljam. 

 Ja bih uputila pitanje pročelniku Jurošu. Nedavno je bilo najavljeno u svim medijima da 

je Zagreb odnosno Grad predložio nove jelovnike za škole koji su nutritivno posloženi, 

pripremljeni za to da ih škole mogu koristiti. Međutim, ono što je problem u školama da je 

standard u školama dosta nizak. To je nešto što je naslijeđeno od bivše vlasti.  

Znamo da se za vrijeme bivše vlasti nije puno radilo na dizanju standarda u školama.  

Međutim, ono što mene konkretno zanima kao što ste napisali taj papir sa jelovnikom postoji li 

kakav papir odnosno postoji li kakav konkretan akcijski plan sa rokovima koji govori o tome 

na koji način ćete podići standard koji će omogućiti da se ti jelovnici u svim školama zaista 

mogu i implementirati? I molila bih ako može odgovor pisanim putem. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Gradonačelnik će pisanim putem. Hoćete li usmeno? Izvolite usmeno. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Ne mogu sad iz glave reći točne podatke ali znam da je Grad Zagreb bio kada je na 

inicijativu sjetite se onih građana, onih žena kada je došlo do besplatnih obroka Grad Zagreb 

je, a ponavljam k'o najveći sustav obrazovni u Hrvatskoj sa preko 200 škola, da smo bili vrlo 

brzi i da smo u samo nekoliko mjeseci uspjeli, to vi znate sigurno bolje podatke pročelniče, 

osigurati besplatne obroke za jako veliki broj djece u Zagrebu. Mislim da su to deseci tisuća. 

 Što se tiče toplih obroka isto tako s obzirom na uvjete kuhinja, blagavaonica koje škole 

imaju tu smo isto tako rekli politički da sve uštede koje nastaju zato što država financira 

odnosno sufinancira obroke a do sada su ih roditelji plaćali da svaku razliku koja nastaje u tome 

ćemo dati školama da ulažu u bolje uvjete, konkretno u kuhinje, blagavaonice kako bi mogli ići 

ne samo od besplatnih hladnih obroka na tople obroke. Tako da su tu u tom smislu povećana i 

znatna sredstva i cijelo vrijeme se i za investicijsko održavanje radi na tome da se unaprijede 

kapaciteti škola kako bi što brže i što više njih moglo imati ne samo besplatne hladne obroke 

nego onda isto tako i besplatne tople obroke.  

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala gradonačelniče. Želite li dodatno objašnjenje? Da. Zastupnica Tanja Sokolović. 

Izvolite. 

 

 TANJA SOKOLOVIĆ: 

 - Evo još jedanput ću ponoviti pitanje. Znači, postoji li kakav akcijski plan sa rokovima 

koji predviđaju u kojem roku će to biti implementirano i u kolikom broju škola za koje vrijeme? 

Eto konkretno. Znači, postoji li takav plan? 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Odgovor će dat odnosno dodatno pojašnjenje gradonačelnik. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Znači, postoji plan. I ja vas evo pozivam da s obzirom da smo partneri da sudjelujete 

s nama, da vidite taj plan i da onda zajedno radimo na tom planu i da ga dopunimo pa i na način 

da u proračunu za sljedeću godinu odvojimo sredstva koja su nužna da taj plan što brže 

napravimo. Međutim, radi se… Mislim ponoviti ću još jednom Zagreb ima najveći broj uopće 

dvosmjenske nastave u školama. Znači, mi imamo ogromne probleme s kapacitetima koje smo 

naslijedili. Nema ni jedan grad u Hrvatskoj takve probleme. Tako da možete onda zamisliti koji 

su problemi sa kapacitetima vezano za kuhinje, blagavaonice itd.  


